

REFERAT

Styremøte 2 – 27. august 2025

Deltakere: Knut, Gorm, Mikkel, Marte og Kjetil

Møteleder: Knut

Referent: Kjetil

Sak	Dokument	Sakslist
11/25	Referat sendt i e-post fra Knut 17.08.2025	Godkjenning av referat fra styremøte 24/6. <u>Vedtak:</u> Godkjent
12/25		Info om oppdatering av Brønnøysund og tilgang til bank Pr. 26.08.2025 er <u>ikke</u> Brønnøysundregisteret oppdatert med info om nytt styre, antakelig pga at protokollen har mangler. Det innebærer bl.a at det nye styret ikke har disposisjonsrett til vellets konto. Terje er villig til å være kasserer for styret. Det er han som skal ha disposisjonsretten for bankkontoen. <u>Vedtak:</u> Bård må sørge for at signert protokoll fra årsmøtet i Smørlifjellets vel blir sendt Brønnøysundregisteret, og at Terje får disposisjonsretten til vellets konto.
13/25		Utskriving av kontingent Terje har sendt Knut vellets adresseliste i Excel. Ikke 100 % oppdatert. Ti e-post adresser med feil, men kan til nød brukes. Knut har kontaktet Lis i veglaget både på mail og ringt med spørsmål om å få veilagets adresseliste. Hun har pt ikke svart. Det er manglende oversikt over innbetalinger av kontingent for 2024 og 2025. Styret anser det lite hensiktsmessig å sende ut innbetalingsoppfordring til medlemmer av vellet for 2024. Derimot er det enighet om å gjøre dette for 2025. <u>Vedtak:</u> Adresselista oppdateres av Knut og Terje. Terje, som kasserer, sender ut innbetalingsoppfordring til medlemmene av vellet når adresselistene er oppdatert.
14/25		Hjemmesiden og Facebook Magnus Wølner, som er vårt medlem i løypelagets styre, deltok på styremøtet under dette punktet. Styret diskuterte hvordan vellet på best mulig måte kan nå ut til vellets medlemmer samt til hytteiere i vårt område generelt. Tidligere styre la ned vellets nettside og opprettet en facebookside. Denne løsningen har ikke fungert tilfredsstillende. Tore Berg administrer i dag en egen facebookkonto: «Vi som er glade i hytteområdet Fjesli/Pilset/Smørli». Denne har 560 medlemmer og er

Smørlifjellet vel

		eneste fungerende sosiale medium for <u>alle</u> hytteeiere (som er på Facebook). Knut og Tore er innstilt på å samarbeide med vellet slik at styret i vellet også kan informere via denne kontoen. Det skal naturligvis være slik at viktig info også må sendes på epost. <u>Vedtak:</u> Mikkel sørger for at vellets facebookside legges ned og at det opprettes ny nettside. Styret ønsker å benytte facebooksiden: «Vi som er glade i hytteområdet Fjesli/Pilset/Smørli», slik at flest mulig hytteiere kan nås med info. Vellets innlegg på facebooksiden linkes til vellets nye nettside. Styret diskuterer strategien for bruken av den nye nettsiden og facebooksiden på neste styremøte.
15/25		Skiløypedugnader i høst Styret diskuterte følgende oppgaver for høstdugnadene: - Klopp over bekk ved Fjeslitjednet. - o Vi må måle hvor lange stokkene skal være slik at løypelaget kapper riktig lengde for utkjøring på vinteren - Rydde kratt i plogebakke fra Videregående skole hytte og oppover langs Smørlibekken - Forsøke å fjerne en stein ved liten bakke nær der skiløypa til Smørlifjellet tar av - Hogge noen trær nederst i bakken fra Smørli mot Skrivarmyre. - Greinkapping/hogst i Øystølsrunden. Dette tar Ole David ansvaret for - Mikkel nevnte at det er behov for utbedringer av kloppa ved Videregående skole. Gorm skal sjekke den ut. - Skilting i skiløyper: Løypelaget melder at skilting er vellets anliggende. Øystølsrunden bør skiltes. Rolf W. kan muligens ordne dette. Knut kontakter han. Ansvarlig for å informere om dugnaden: Knut Tidspunkt: kl.10:00 Ansvarlige fra styret 27.9.: Knut 4.10.: Gorm? <u>Vedtak:</u> Knut utarbeider info skriv om dugnadene og sender dette ut
16/25		Gapahuken Det er avsatt penger i budsjettet for 2025. Plassering er ikke vedtatt av tidligere styre. Ønsket plassering må avtales med grunneier. <u>Vedtak:</u> Utsettes til neste styremøte
17/25		Skilt for løyper og stier Knut har snakket med Rolf Wølner som er villig til å bidra med å utarbeide nye skilt til følgende områder: - Kryss til Smørlifjell/til Kvannestølen. - Skilt til Fjesli på nordsiden av Binnhovdknatten. - Skilt i hver ende av nyryddet sti fra Fjesli til Binnhovd.

Smørlifjellet vel

		Rolf er også innstilt på å bidra til infoskilt på steder som har interessant hilstorie. <u>Forslag til vedtak:</u> Knut tar kontakt med Rolf slik at nye skilt bli laget og satt ut
18/25		Terminliste for styret i høst <u>Vedtak:</u> Neste styremøte blir 15. oktober 2025 kl 18:00. Mikkel kaller inn til Teamsmøte
		Målsetting for vellet Dette tas på neste styremøte.
19/25		Eventuelt • Fartsgrenser på veien, jfr. ønske fra Kjartan Orre Vala. Diskuteres på neste styremøte. • Hytteierne ønsker å opparbeide et godt forhold til Veilaget. Vi har tidligere vært representert i styret for Veilaget. Denne ordningen ble avvirket for flere år siden. Det gjør det svært krevende for Smørlifjellets vel å følge opp Veilagets disposisjoner/beslutninger/økonomi osv. Etter det styret har fått info om så er det lovpålagt med representasjon fra brukere av veien i Veilagets styre. Knut og Kjetil sjekker ut hva vi som brukere av veien/vellet kan kreve av representasjon. Kjetil kontakter bl.a Terje Steinfofinnsbø.